
Από ANT στις 13.00

ΟΝ: Απάντηση στις σαφείς αιχμές που άφησε στην επιστολή του ο 
Σημίτης έδωσε ο Καστανίδης. Ο Καστανίδης, αποδεσμευόμενος 
όπως ο ίδιος είπε από την απόρρητη αλληλογραφία που είχε το 1997 
με τον πρώην πρωθυπουργό αναφέρθηκε σε λεπτομέρειες που 
προηγήθηκαν της παραίτησης του και δήλωσε ξεκάθαρα ότι αν τότε 
γίνονταν δεκτές οι προτάσεις του θα είχε κοπεί ο ομφάλιος λώρος 
κράτους πολιτικών και επιχειρηματιών. Τα λεγάμενα Καστανίδη 
προκάλεσαν αναστάτωση στην αίθουσα με τη ΝΔ να ζητά διακοπή 
της συνεδρίασης προκειμένου να μελετήσει την αλληλογραφία 
Καστανίδη-Σημίτη που έδωσε στην δημοσιότητα ο ίδιος ο υπουργός.

Καστανίδης (από Βουλή) on camera : Ζήτησα από την κυβέρνηση 
και τον τότε πρωθυπουργό να απαντήσουν ξεκάθαρα στο ερώτημα 
πως θα υπάρξει διαχείριση του κολοσσιαίου αυτού αριθμού 
προμηθειών αλλά και άλλων έργων διότι τα γιγαντιαία συμφέροντα 
τα οποία συγκρούονται γύρω από τα δημόσια έργα και τις 
προμήθειες ακόμη κι όταν τηρούνται ευλαβικά όλες οι διαδικασίες 
υγιούς ανταγωνισμού επειδή κάποιος χάνει από κάποιους άλλους 
δημιουργεί παρενέργειες στο πολιτικό σκηνικό. Και είχα τότε 
προτείνει να υπάρξει η σύσταση ανεξάρτητης αρχής...θα έλεγχε τις 
διαδικασίες υγιούς ανταγωνισμού και η κυβερνητική επιτροπή ορθά 
παρατήρησε ότι δεν είναι δυνατόν να διαχειριστούμε με αυτόν τον 
τρόπο τον διαφανή μόνο τις προμήθειες του υπουργείου Μεταφορών, 
θα πρέπει το νομοθετικό καθεστώς να αφορά το σύνολο των 
δημοσίων έργων και προμηθειών στο σύνολο του δημόσιου τομέα.


